
Data 

Suwałki, dnia 30.11.2023 r. 

Pan Czesław Renkiewicz 

Prezydent Miasta Suwałk 

za pośrednictwem: 

Pana Zdzisława Przełomca 

Przewodniczącego Rady Miejskiej 

w Suwałkach 

Dotyczy: utworzenia nowego przystanku autobusowego oraz zwiększenia ilości 

połączeń 

INTERPELACJA 

Zwracam się z prośbą o zwiększenie ilości połączeń komunikacji autobusowej w 

szczególności w godzinach rannych (brak połączenia umożliwiającego dojazd do szkoły, 

przed godziną 8.00) z przystanku znajdującego się przy ulicy Pileckiego (Rondo) oraz 

utworzenie nowego przystanku autobusowego przy ulicy Pileckiego przy nowo budowanej 

drodze dojazdowej do osiedla Piano Park. 

Obecnie mieszkańcy okolicznych osiedli Piano i Chopina Park (około 650 rodzin) 

oraz okolicznych domów praktycznie sq pozbawieni możliwości korzystania z komunikacji 

miejskiej (11 połączeń dziennie w dni robocze) aby dojechać do pracy, czy szkoły. Jest to 

szczególnie uciążliwe w okresie zimowym, gdzie chodniki prowadzące do najbliższego 

przystanku (Pileckiego Rondo) są praktycznie nieodśnieżane. 

Rozwój tej części miasta nie przełożył się na rozwój komunikacji miejskiej. Nie każda 

rodzina dysponuje samochodem, a w tej części miasta nie ma zaplecza medycznego, 

sklepowego, usługowego, co również bez możliwości regularnych kursów autobusowych 

stwarza problemy i utrudnia codzienne życie, szczególnie dzieciom i osobom starszym. 

Liczę na zrozumienie problemu i pozytywne rozpatrzenie prośby. 

Z wyraz~mjjszacunku 

BIUR() RADY MIEJSKIEJ 

WPŁYNĘŁO 

SylwesteicCi'móchewski 

Radny klubu Suwałki Przyszłości 


